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De Kaderdag – een terugblik
René Suiker

Als vereniging hadden we de goede gewoonte om eens per
jaar, op zeker moment zelfs twee keer per jaar, een Kader‐
dag te organiseren. Zelf heb ik menig keer de organisatie van
zo’n dag op me genomen, maar dit terzijde. De bedoeling
van de Kaderdag is om bestuur en de actieve vrijwilligers
met elkaar van gedachten te laten wisselen over het beleid,
de plannen van de vereniging. Op een zeker moment kwam
daar ook nog de behoefte bij ‐ en toen ontstond de tweede
kaderdag ‐ om ons kader bij te scholen. Daarnaast was er ge‐
woon de behoefte om elkaar eens buiten de reguliere bij‐
eenkomsten te ontmoeten, om elkaar wat beter te leren
kennen.

Al met al waren het vaak goede bijeenkomsten, waar het
nuttige met het aangename werd gecombineerd. Een goede
lunch maakte ook altijd een (belangrijk) deel uit van deze
bijeenkomst. Het eten was lekker, de borrel na afloop ook,
maar was dus ook heel nuttig, zoals de informele onderons‐
jes op grote bijeenkomsten ook altijd belangrijk zijn. Nu
wordt er bij ons niet over de wereldvrede besloten, maar zo
aan tafel of aan de bar ontstaan vaak goede ideeën, die dan
later uitgewerkt worden.

En toen was daar…
Corona. Covid‐19. Heel veel dingen veranderden in ons leven
en in sommige opzichten kwam het zelfs stil te liggen. Ook
wij hadden ermee te maken en de horeca misschien nog wel
het meest. Wij konden niet meer in H.F. Witte terecht en
ook niet meer bij Van der Valk in Breukelen. En zo zijn ons
een aantal Kaderdagen door de neus geboord. En dat, terwijl
we als vereniging in een overgangsfase zitten, waarbij de
Kaderdag eigenlijk broodnodig is.
En zo ontstond toch het idee om een kaderdag te organise‐
ren, maar dan online. Uiteraard is dat niet hetzelfde en later
in het jaar willen we ook weer een fysieke kaderdag organi‐
seren, maar er was heel veel behoefte vanuit bestuur en ka‐
der om weer met elkaar te overleggen. Omdat de
weekenden al aardig gevuld waren, en we toch niet met
elkaar konden lunchen of dineren, is ervoor gekozen om op
een dinsdagavond met elkaar te overleggen en het werd uit‐
eindelijk dinsdag 8 maart jl.

Online, dat kunnen we
Goed, veel interessante foto’s hebben we niet gemaakt, de
drankjes en snacks kwamen uit de eigen keuken, maar toch
hebben 20 mensen elkaar gevonden om met elkaar van ge‐
dachten te wisselen. Ik stel dat we dat kunnen, want we
hebben de afgelopen tijd vaker digitaal vergaderd en we
hebben intussen ook veel ervaring opgedaan met Webinars.
En Ton Valkenburgh is niet alleen een uitstekende penning‐
meester, hij is ook een goede gespreksleider en weet de ver‐
gadering in goede banen te leiden, waarbij iedereen zijn of
haar bijdrage kan leveren maar het doel van de vergadering
en de agenda goed bewaakt wordt. Alle lof voor Ton dus.

De agenda
Er waren een aantal doelstellingen voor deze dag. Zo moet
het kader bijgepraat worden over de stand van zaken rond‐
om de opheffing van de zelfstandige vereniging en de nieuwe
situatie als gewone interessegroep binnen HCC. En naast bij‐
praten moet er misschien ook wel bijgestuurd worden. Daar‐
naast was de inbreng van het kader ook van wezenlijk belang
bij het vaststellen van het programma van onze CompUfair
(waarover elders in dit nummer meer) en onze bijdrage(n)
aan de HCC Kennisdag van 26 maart jl. waarover ook elders

meer. En ten slotte was er ruimte om te praten over de rest
van ons aanbod richting de leden en de samenwerking met
andere groeperingen binnen (en buiten) HCC.

CompUsers als IG
De verwachting is dat de afronding van de ontbinding van de
vereniging in de komende zomer zijn beslag krijgt. Het
proces is iets vertraagd, maar intussen functioneren we als
een interessegroep, we hebben onze begroting bij HCC inge‐
diend op basis van onze eigen begroting en tot nu toe is on‐
geveer alles goedgekeurd. Voor bijzondere zaken hebben we
tijdens de overgangsfase nog wat gaat geld achter de hand,
waar we nog niet aan zijn gekomen. Al met al zien we het de
goede kant opgaan.

Kennisdag 26 maart
Zoals gezegd, het verslag van die dag staat elders in het
nummer, maar tijdens de kaderdag werd onze bijdrage uit‐
gebreid besproken. Het betreft een activiteit van HCC, twee
keer per jaar, in Houten, waar wij aan meedoen. We profile‐
ren ons hier voor onze leden, maar ook voor de hele doel‐
groep van HCC en we zorgen dat we herkenbaar zijn als IG
binnen HCC. We dragen bij in de zaal met onze Platforms,
maar we doen ook mee met het lezingenprogramma. Zoals
gezegd, elders meer, maar nog vermeldenswaard is dat we
proberen een lezing te houden waarbij onze spreker thuis
zit. Elders leest u of dit gelukt is.

CompUfair
We houden twee CompUfairs dit jaar, de data staan al vast
(23 april en 17 september), de locatie ook (H.F. Witte in De
Bilt) en tijdens deze kaderdag werd het programma uitge‐
breid besproken. Het thema voor de CompUfair van 23 april
is Windows 11. Daarnaast zijn er natuurlijk andere onder‐
werpen, maar het idee is om een aantal korte lezingen te
houden over Windows 11. Na zo’n korte lezing willen we dan
een paneldiscussie organiseren, zodat we wat nadrukkelijker
interactie met de bezoekers krijgen.

We weten ook dat er veel mensen met vragen rondlopen
rondom Windows 11 en tijdens de kaderdag waren er al vol‐
doende discussies rondom dit onderwerp, dus het was met‐
een duidelijk dat dit een geschikt onderwerp is. Een en ander
wordt met de activiteitencommissie nader uitgewerkt. Wel
rap, want het is 23 april voor je het weet. En elders in dit
nummer beschrijf ik het programma; dan moet het dus voor
de deadline van de kopij wel al ver afgerond zijn.

Ten slotte
We hebben onze Webinars allemaal opgenomen en beschik‐
baar gesteld op onze website (www.compusers.nl) onder
‘Lezingen en cursussen’, maar het is niet duidelijk of ze nog
teruggekeken worden. Toch willen we hiermee doorgaan. We
zijn op diverse fronten ook met andere interessegroepen aan
het samenwerken, o.a. Apple IG met Platform DigiVideo, Foto‐
Video IG met Platform DigiFoto en Programmeren IG met
Platform WebOntwerp, waarbij het met name om het pro‐
grammeren van games gaat.

Er bestaat de kans dat Games een eigen Platform gaat
worden, waarbij het dan logisch lijkt dat hieronder ook onze
Scratch‐activiteiten vallen, maar dit is een vrije interpreta‐
tie van mijzelf, want dit kwam tijdens de kaderdag niet aan
de orde. De sessie werd met een aantal concrete actiepun‐
ten afgesloten en deze zijn gedeeltelijk al afgerond.




